《機電工程署工場服務暫記帳及機電工程署暫記帳》 (第2章,附屬法例P)

Electrical and Mechanical Services Department Workshop Services Suspense Account and Electrical and Mechanical Services Department Suspense Account

(Cap. 2 sub. leg. P)

版本日期 Version date 15.2.2017

經核證文本 Verified Copy

(《法例發布條例》(第 614 章) 第 5 條) (Legislation Publication Ordinance (Cap. 614), section 5)

如某內頁的頁底標明:

- "經核證文本"; 及
- 以下列表顯示的該頁的最後更新日期, 該頁所載條文即視作於上述"版本日期"的正確版本。

此文本所載條文,如並非正在實施,會有附註作說明。

A provision is presumed to be correctly stated as at the above version date if it is on a page marked at the bottom with:

- the words "Verified Copy"; and
- the last updated date shown in this table for the page.

Any provision included in this copy that is not in force is marked accordingly.

條文 Provision	頁數 Page number	最後更新日期 Last updated date
整條 Whole	1—2	15.2.2017

尚未實施的條文 / 修訂 ——

尚未實施的條文及修訂的資料,可於「電子版香港法例」(http://www.elegislation.gov.hk) 閱覽。

Provisions / Amendments not yet in operation —

Please see Hong Kong e-Legislation (http://www.elegislation.gov.hk) for information of provisions and amendments not yet in operation.

《機電工程署工場服務暫記帳及機電工程署暫記帳》

Electrical and Mechanical Services Department Workshop Services Suspense Account and Electrical and Mechanical Services Department Suspense Account

Enactment History

E-1

第 2P 章

E-2

Cap. 2P

制定史

本為 1997 年第 611 號法律公告 —— 2017 年第 1 號編輯修訂紀錄

Originally L.N. 611 of 1997 — E.R. 1 of 2017

1

第 2P 章

Account and Electrical and Mechanical Services Department Suspense Account

Electrical and Mechanical Services Department Workshop Services Suspense Account and Electrical and Mechanical Services Department Suspense Account

臨時立法會決議

《機電工程署工場服務暫記帳及機電工程署暫記帳》

(格式變更——2017年第1號編輯修訂紀錄)

臨時立法會於 1997 年 12 月 17 日根據《公共財政條例》(第2章)第30 條提出和捅禍的決議。

議決自 1997 年 12 月 31 日起 ——

- (a) 本立法會核准將機電工程署工場服務暫記帳截至 1997年12月30日的結餘轉撥入政府一般收入內;
- 機電工程署工場服務暫記帳須予結算,而前立法局 於1993年2月24日所提出和通過關乎該暫記帳的 決議(第2章,附屬法例F)亦須據此而取消;(2017 年第1號編輯修訂紀錄)
- 機電工程署暫記帳須予結算,而前立法局於1990年 11月28日所提出和通過關乎該暫記帳的決議(第2 章,附屬法例 K) 亦須據此而取消。(2017年第1號 編輯修訂紀錄)

Resolution of the Provisional Legislative Council

(Format changes—E.R. 1 of 2017)

2

Cap. 2P

Resolution made and passed by the Provisional Legislative Council under section 30 of the Public Finance Ordinance (Cap. 2) on 17 December 1997.

Resolved that with effect from 31 December 1997—

- (a) this Council approves the transfer to the general revenue the balance of the Electrical and Mechanical Services Department Workshop Services Suspense Account as at 30 December 1997;
- the Electrical and Mechanical Services Department Workshop Services Suspense Account shall be closed and the resolution of the then Legislative Council relating to the account made and passed on 24 February 1993 (Cap. 2 sub. leg. F) shall be cancelled accordingly; (E.R. 1 of 2017)
- the Electrical and Mechanical Services Department Suspense Account shall be closed and the resolution of the then Legislative Council relating to the account made and passed on 28 November 1990 (Cap. 2 sub. leg. K) shall be cancelled accordingly. (E.R. 1 of 2017)